
Schriftelijke vragen 
Artikel 26 Verordening op de raadscommissies 

 

 

 

Gebruik per onderwerp een afzonderlijk formulier. 

Dien de vraag via het e-mailadres griffie@tholen.nl. 

 

Nummer 

(in te vullen door griffie) 

22.0009 

Datum ontvangst griffie 

(in te vullen door griffie) 

11 april 2022 

Datum 10-4-2022 

Naam vragensteller Fractie PvdA/GroenLinks, R. Zeilstra 

Vraag gericht aan College 

Onderwerp Hoge aantal inbraken in gemeente Tholen 

Verzocht wordt de volgende 

vragen te beantwoorden 

1. Is het College bekend met de hoeveelheid inbraken in onze 

gemeente?  

 

2. Ziet het college ook dat hierbij een flinke groei heeft plaats 

gevonden als we kijken naar de afgelopen jaren?  

 

3. Op welke wijze heeft het college bevordert dat inwoners 

preventieve maatregelen nemen? 

 

4. Is het college van mening met de huidige stijging dat een extra 

wijkagent op zijn plaats is? 

 

5. Is het college bereid om preventieve maatregelen extra onder 

de aandacht van de bevolking te brengen en dan zo ja hoe gaat 

het college dat doen? 

 

6: Wat voor maatregelen gaat de college nog verder nemen 

behalve preventie om dit cijfer te verlagen?  

 

Toelichting 

(indien nodig) 

zie eventueel: 

https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/opvallend-inbrekers-sloegen-

in-deze-twee-zeeuwse-gemeenten-het-afgelopen-jaar-nauwelijks-

toe~aec0db96/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F 

 

Antwoord van college/ 

burgemeester 

(in te vullen door team) 

1. Is het College bekend met de hoeveelheid inbraken in 

onze gemeente? 

Ja, de cijfers betreffende inbraken in woningen worden 

door het district Markiezaten periodiek verstrekt.  

Inbraken bij bedrijven vallen daar niet onder.  

2. Ziet het college ook dat hierbij een flinke groei heeft 

plaats gevonden als we kijken naar de afgelopen jaren? 

Onderstaand de inbraakcijfers in woningen gedurende de 

laatste 5 jaar; in rood de cijfers t/m week 12. 

2017 = 50 x    (  8)    2020 = 46 x   (  2) 

2018 = 37 x    (  8)    2021 = 42 x   (14) 

2019 = 36 x    (12)    2022 = 17 x t/m week 12 

Op basis van deze cijfers kan worden gesteld dat een 

verhoging is waar te nemen t.o.v. dezelfde periode in 

voorgaande jaren, maar gedurende het jaar zijn er 
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schommelingen, daarmee zijn tussentijdse cijfers niet te 

extrapoleren. Feit is wel dat er sprake is van verhoging.  

3. Op welke wijze heeft het college bevordert dat inwoners 

preventieve maatregelen nemen? 

Inwoners worden via social media geïnformeerd over het 

nemen van preventieve maatregelen. Jaarlijks wordt, 

voorafgaand aan zogenaamde ‘donkere dagen’, 

aandacht aan inbraakpreventie besteed. De welkomst 

enveloppe voor nieuwe inwoners bevat onder andere ook 

informatie met betrekking tot het nemen van maatregelen 

en inwoners worden geïnformeerd over Buurtpreventie. 

In diverse kernen zijn WhatsApp Buurtpreventie groepen 

actief en in de kernen Sint-Maartensdijk en Tholen zijn 

vrijwilligers van de Buurtpreventie actief die tijdens hun 

rondes onveilige situaties signaleren en bewoners 

daarop attent maken.  

4. Is het college van mening met de huidige stijging dat een 

extra wijkagent op zijn plaats is? 

Het college acht een grotere inzet van wijkagenten in de 

gemeente zeer gewenst, maar de eerlijkheid gebied 

te zeggen, dat de mogelijkheden beperkt zijn: het 

personele tekort binnen de politie is groot en het is niet 

mogelijk om heel snel extra personeel aan te trekken.  

De ureninzet van de politie wordt berekend naar rato van 

het aantal inwoners. Naast de inzet van de huidige 2 

wijkagenten zijn voor de gemeente Tholen ook agenten 

werkzaam met andere taakaccenten zoals  jeugd, 

dierenwelzijn en coördinatie. Daarnaast vindt inzet plaats 

op het invulling van de vacatures.  

5. Is het college bereid om preventieve maatregelen extra 

onder de aandacht van de bevolking te brengen en dan 

zo ja hoe gaat het college dat doen? 

Zie antwoord vraag 3. Tijdens het reguliere Hic-Wos 

overleg binnen het district Markiezaten deelt de politie 

informatie over pieken in het aantal inbraken binnen een 

gemeente. Op basis daarvan wordt met de politie 

afgestemd over extra of een meer gerichte preventieve 

aanpak in de betreffende gemeente.                             

Hic = High impact crime is een verzamelnaam voor 

delicten zoals (Wos) woninginbraak, overval, straatroof 

en geweldsmisdrijven. 

6. Wat voor maatregelen gaat het college nog verder 

nemen behalve preventie om dit cijfer te verlagen?       
Gemeenten spelen een cruciale rol bij het succes van  

het Politie Keurmerk Veilig Wonen (PKVW). Bij 

nieuwbouw en renovatie kunnen afspraken worden  

gemaakt met projectontwikkelaars en woningcorporaties 

om het PKVW zo vroeg mogelijk in de (ver)bouwplannen 

op te nemen. Op deze wijze zou een verbetering van de 

veiligheid en het veiligheidsgevoel van bewoners kunnen 

worden bereikt. Onderzocht wordt of het gewenst is het 

PKVW als eis op te nemen in de Omgevingsvergunning.               

 

 

Datum beantwoording 17 mei 2022 



(in te vullen door team) 

 

Datum ingeleverd bij griffie  

(in te vullen door griffie) 

25 mei 2022 

 

 

 

 


